
 
 
 

Møteinnkalling 
 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Møtedato: 25.06.2020 
Tid: 09:00 -  

 
Forfall meldes til postmottak@afjord.kommune.no eller på telefon 72 51 00 00, for 
innkalling av varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern ORD AP 
Gro Alida Kristiansen MEDL AP 
Erik Jakobsen MEDL AP 
Einar Eian VORD H 
Gunnar Singsaas MEDL FRP 
Tone Bårdli MEDL SP 
Erling Iversen MEDL SP 
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Saksnr Innhold Lukket 
 Referatsaker  
RS 9/20 Offentlig møteprotokoll - FSK 10.06.2020  
 Saker til behandling  
PS 81/20 Fastsetting av adressenavn i  Åfjord kommune  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vibeke Stjern 
Ordfører
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Referatsaker

RS 9/20 Offentlig møteprotokoll - FSK 10.06.2020



 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Bygdeboksen, Stokkøya 
Dato: 10.06.2020 
Tid: 09:00 – 17:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører AP 
Gro Alida Kristiansen Medlem AP 
Erik Jakobsen Medlem AP 
Einar Eian Varaordfører H 
Tone Bårdli Medlem SP 
Erling Iversen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Gunnar Singsaas MEDL FRP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Håkan Berdahl Gunnar Singsaas H 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per O. Johansen 
Nina Knutsen 
Jon Kristian Lomundal 
Sissel Rånes Braseth 
Lars Helge Kolmannskog 

Rådmann 
Sekretær 
Økonomisjef 
Virksomhetsleder helse og omsorg 
Sektorsjef for landbruk og tekniske tjenester 

 
 
Andre møtende 
Navn    Representerer       
Rolf Øia   Beredskapsråd Næring  
Karin Viken Sumstad Byggekomite – Roan sykeheim 
 

Merknader: 
Ingen merknader til innkalling 
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Saksnr Innhold Lukket 
 Referatsaker  

RS 8/20 Møteprotokoll - FSK 27.05.2020  

 Saker til behandling  

PS 73/20 Hogi eiendom AS og Nord-Fosen vakt og servicesentral - 
Søknad om økonomisk støtte fra tiltakspakke for utsatt 
næringsliv i Åfjord 

 

PS 74/20 Yolo Trening AS - Søknad om økonomisk støtte fra 
tiltakspakke for utsatt næringsliv i Åfjord 

 

PS 75/20 Klage på husleieøkning  

PS 76/20 Klage på vedtak - avslag omsorgsbolig X 

PS 77/20 Fullmakt - Anskaffelse av gnr 58, bnr 35 på Øvre Årnes  

PS 78/20 Nytt rådhus i Åfjord kommune - Behovsanalyse - rom og 
funksjonsprogram 

 

PS 79/20 Tertialrapportering pr. 30.04.2020  

PS 80/20 Nytt økonomireglement og finansreglement  
 
 
 
 
 
Info / Drøfting:  
 

 Støtte til bobilparkering 
Åfjord kommune har mottatt søknader om tilskudd til etablering av bobilparkering fra flere 
lokasjoner, blant annet i Bessaker, Lauvika og i Sossvika.  
Sett i lys av at bobilturismen ser ut til å eskalere i 2020, ønsker formannskapet å bidra til at det 
etableres gode oppstillingsplasser for bobil, herunder tilgang til strøm, spyling og tømmestasjoner. 
Ut fra dette vil formannskapet avsette kr 200.000 fra bevilgningen til tiltakspakken som 
kommunestyret avsatte for utsatt næringsliv i forbindelse med corona-pandemien for å 
opparbeide og utbedre bobilparkering i Åfjord kommune.  
  
Rådmannen bes i samarbeid med Åfjord Utvikling AS om å vurdere innkomne søknader og tildele 
de avsatte midlene ut fra behov, og samtidig utrede om det kan brukes inntil kr 100.000 over 
budsjett for avløp i Åfjord kommune, til dekning av formål innen avløp og kloakk i tilknytning til 
bobilparkering.   
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 Roan sykeheim – orientering fra byggekomiteen 

Karin Viken Sumstad i byggekomiteen for Roan sykeheim, orienterte fra arbeidet i byggekomiteen.  
  
Byggekomiteen har utarbeidet et revidert budsjett, som viser behov for tilleggsfinansiering i 
byggeprosjektet Roan sykeheim med ca 9,5 millioner kroner inkludert merverdiavgift. I tillegg må 
det vurderes om det skal legges inn en mindre reserve til styringsgruppas disposisjon for å 
håndtere uforutsette forhold.  
  
Rådmannen vil på vegne av byggekomiteen fremme en sak om tilleggsfinansiering for behandling i 
kommunestyret den 18. juni 2020.  
  
Styringsgruppa legger opp til en befaring ved Roan sykeheim rett over sommeren.  
  

 Økonomiseminar  
Nytt formannskapsmøte med økonomiseminar blir torsdag 25. juni.  
  

 Samarbeidsavtale med fylkeskommunen- Sambruksarealer i aktivitetshuset 
Rådmannen og sektorsjef for landbruk og tekniske tjenester orienterte om avtale. Avtalen blir lagt 
fram som referatsak til kommunestyret.  
  

 Sentrumsbarnehage 
Sektorsjef for landbruk og tekniske tjenester orienterte, og det vil bli ettersendt en sak til 
kommunestyret 18.juni.  
  

 Kvidul - Avtale om kjøp av Brennholmen 
Rådmannen orienterte og vil fremme sak for kommunestyret den 18. juni 
  

 Rovdyrproblematikk i beitesesongen 2020 
Formannskapet har fått seg forelagt sak fra LU-nemnda 3. juni 2020, vedrørende 
rovdyrproblematikken på Fosen 2020. Saken ble opprinnelig oversendt fra formannskapet.  
LU-nemnda fattet følgende vedtak: 
  

Utvalget oversender saken til Formannskapet for realitetsbehandling, og ber Formannskapet 
legge til rette for at det blir tatt kontakt med Fylkesmannen med tanke på å fremme en 
søknad om midler til gjeting for beitesesongen 2020. Det er viktig å bevare det regionale 
samarbeidet på Fosen, og at kommune, Fylkesmann og beitelag sammen finner gode 
løsninger for kommende beitesesong. Beitelag(ene) må være den formelle søkeren. 

  
Formannskapet ber om at rådmannen, i medhold av LU-nemndas vedtak og på vegne av 
Beitelagene, fremmer en søknad til Fylkesmannen om midler til gjeting for beitesesongen 2020.  
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 Gjenbruk av asfalt fra FV 723 

Formannskapet har fått seg forelagt sak fra Utvalg for vekst og utvikling 3. juni 2020, vedrørende 
gjenbruk av asfalt fra FV 723. Saken ble opprinnelig oversendt fra formannskapet til utvalget.  
Utvalg for Vekst og utvikling fattet følgende vedtak: 
  

Åfjord kommune har fått en henvendelse fra Fylkeskommunen om videreføre spleiselaget på 
oppgradering av Fylkeskommunal grusvei til Ratvika. Det innebærer å bruke knust asfalt som 
skal fjernes fra tidligere Stoksundveien som dekke på Ratvikveien. 

  
Utvalget er positiv til å få utbedret dekke på Ratvikveien, men ønsker i prinsippet at 
asfaltmassene kan bruken på en kommunal vei, og foreslår i den sammenheng Skjøraveien 
som et alternativ. Utvalget ber formannskapet ta saken og foreslår at de går i dialog med 
Fylkeskommunen om å se på muligheten for å benytte massene på kommunale veier.  

  
  
Formannskapet ber om at rådmannen, i medhold av Utvalgets vedtak, viderefører dialogen med 
fylkeskommunen og ettersender en sak til kommunestyret den 18. juni med henblikk på gjenbruk 
av asfalten på tidligere FV 723.   

 
 
 
 
 
Vibeke Stjern 
Ordfører 
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Referatsaker 

RS 8/20 Møteprotokoll - FSK 27.05.2020 
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Saker til behandling 

PS 73/20 Hogi eiendom AS og Nord-Fosen vakt og servicesentral - Søknad om økonomisk 
støtte fra tiltakspakke for utsatt næringsliv i Åfjord 

 
Innstilling fra Beredskapsråd Næring 
 
Åfjord formannskap avslår søknadene fra Hogi eindom AS og Nord-Fosen vakt og servicesentral om 
støtte fra Åfjord kommunes tiltakspakke for utsatt næringsliv, jf innstilling fra Beredskapsråd 
næring av 27.05.2020.  
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Åfjord formannskap avslår søknadene fra Hogi eindom AS og Nord-Fosen vakt og servicesentral om 
støtte fra Åfjord kommunes tiltakspakke for utsatt næringsliv, jf innstilling fra Beredskapsråd 
næring av 27.05.2020.  
 
 
 
 

PS 74/20 Yolo Trening AS - Søknad om økonomisk støtte fra tiltakspakke for utsatt næringsliv 
i Åfjord 

Innstilling fra Beredskapsråd Næring 
 
Åfjord formannskap vedtar å støtte Yolo Trening AS med kr 40.000 i likviditetsstøtte fra Åfjord 
kommunes tiltakspakke for utsatt næringsliv til dekning av faste utgifter og oppstartskostnader, jf 
innstilling fra Beredskapsråd næring av 27.05.2020.  
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Åfjord formannskap vedtar å støtte Yolo Trening AS med kr 40.000 i likviditetsstøtte fra Åfjord 
kommunes tiltakspakke for utsatt næringsliv til dekning av faste utgifter og oppstartskostnader, jf 
innstilling fra Beredskapsråd næring av 27.05.2020.  
 
 
 
 

PS 75/20 Klage på husleieøkning 

 
Rådmannens innstilling 
Åfjord formannskap tar ikke klagen til følge, og vedtatte økning i husleiesatsene på 3% for 2020 
fastholdes. 

9



 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Åfjord formannskap tar ikke klagen til følge, og vedtatte økning i husleiesatsene på 3% for 2020 
fastholdes. 
 
 
 
 

PS 76/20 Klage på vedtak - avslag omsorgsbolig 

 

PS 77/20 Fullmakt - Anskaffelse av gnr 58, bnr 35 på Øvre Årnes 

Rådmannens innstilling 
 
Formannskapet slutter seg til rådmannens vurderinger i saken og legger den frem for kommunestyret med 
følgende innstilling: 
 
Åfjord kommunestyre gir rådmannen fullmakt til kjøp av gnr/bnr 58/35 på Årnes innenfor en 
kostnadsramme på 2,6 millioner kroner inkludert omkostninger.  
 
Kjøpesummen finansieres ved bruk av lån, og rådmannen gis fullmakt til å gjøre låneopptak, herunder 
godkjenne rente- og avdragsvilkår, og eventuell rentebinding i hele eller deler av lånets løpetid. Videre 
ber kommunestyret om at rådmannen innarbeider tomtekjøpet i investeringsbudsjettet for Åfjord 
kommune for 2020. 
 
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Formannskapet slutter seg til rådmannens vurderinger i saken og legger den frem for kommunestyret 
med følgende innstilling: 
 
Åfjord kommunestyre gir rådmannen fullmakt til kjøp av gnr/bnr 58/35 på Årnes innenfor en 
kostnadsramme på 2,6 millioner kroner inkludert omkostninger.  
 
Kjøpesummen finansieres ved bruk av lån, og rådmannen gis fullmakt til å gjøre låneopptak, herunder 
godkjenne rente- og avdragsvilkår, og eventuell rentebinding i hele eller deler av lånets løpetid. Videre 
ber kommunestyret om at rådmannen innarbeider tomtekjøpet i investeringsbudsjettet for Åfjord 
kommune for 2020. 
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PS 78/20 Nytt rådhus i Åfjord kommune - Behovsanalyse - rom og funksjonsprogram 

 
Rådmannens innstilling 
 
Formannskapet ber om at rådmannen setter i gang arbeidet med å utarbeide behovsanalyse og 
funksjonsprogram for nytt rådhus i Åfjord som beskrevet i saken, og oversender den til 
kommunestyret med følgende innstilling: 
 
Åfjord kommunestyret ber om at rådmannen setter i gang arbeidet med å utarbeide behovsanalyse og 
funksjonsprogram for nytt rådhus i Åfjord som beskrevet i saken. Kommunestyret avsetter kr 250.000 til 
arbeidet som finansieres ved bruk av disposisjonsfond, og ber om at rådmannen innarbeider tiltaket i 
Åfjord kommunes budsjett for 2020.   
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Formannskapet ber om at rådmannen setter i gang arbeidet med å utarbeide 
behovsanalyse og funksjonsprogram for nytt rådhus i Åfjord som beskrevet i saken, og 
oversender den til kommunestyret med følgende innstilling: 
 
Åfjord kommunestyret ber om at rådmannen setter i gang arbeidet med å utarbeide behovsanalyse og 
funksjonsprogram for nytt rådhus i Åfjord som beskrevet i saken. Kommunestyret avsetter kr 250.000 til 
arbeidet som finansieres ved bruk av disposisjonsfond, og ber om at rådmannen innarbeider tiltaket i 
Åfjord kommunes budsjett for 2020.   
 
 
 
 

PS 79/20 Tertialrapportering pr. 30.04.2020 

 
 
Rådmannens innstilling 
Åfjord formannskap oversender saken til kommunestyret med følgende forslag til vedtak: Åfjord 
kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.04.2020 til orientering. 
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Åfjord formannskap oversender saken til kommunestyret med følgende forslag til vedtak: Åfjord 
kommunestyre tar tertialrapporten pr. 30.04.2020 til orientering. 
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PS 80/20 Nytt økonomireglement og finansreglement 

 
 
Rådmannens innstilling 
Åfjord formannskap oversender saken til kommunestyret med følgende forslag til vedtak: Åfjord 
kommunestyre vedtar nytt økonomireglement og finansreglement for Åfjord kommune. Reglementene 
trer i kraft 1. juli 2020.  
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 10.06.2020  
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Åfjord formannskap oversender saken til kommunestyret med følgende forslag til vedtak: Åfjord 
kommunestyre vedtar nytt økonomireglement og finansreglement for Åfjord kommune. Reglementene 
trer i kraft 1. juli 2020. 
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Saker til behandling

PS 81/20 Fastsetting av adressenavn i  Åfjord kommune



Arkiv:  2020/2102-1 
Dato:  08.06.2020 
Saksbehandler:  Trude Iversen Hårstad

 
 
 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksnr Utvalg Møtedato 
81/20 Åfjord formannskap 25.06.2020 

 
 

 
FASTSETTING AV ADRESSENAVN I ÅFJORD KOMMUNE 
 
Rådmannens innstilling 
Åfjord formannskap vedtar i henhold til «Kommunal forskrift om adresser til 
eiendommer og bygninger og om skilting i Åfjord kommune» foreløpige adressenavn: 
 
Nr. Forslag til 

navn 
Kommentar 

1 Leikplassen Veg i nytt boligfelt på Strand.  
2 Øvre Flatlia Veg i nytt hyttefelt ved Sandstad gård, Eidem.  
3 Bekkaveien Veg fra Monstadvegen og inn i nytt boligfelt ved Åsmundvatnet.  
4 Bekkakroken Veg i nytt boligfelt ved Åsmundvatnet.  

 
 
Formannskapet legger til grunn at saker som er eller blir satt under behandling som 
navnesaker av Statens kartverk, blir endelig fastsatt på grunnlag av vedtak av Statens 
kartverk. 
 
Når de foreløpige adressenavnene har vært på høring i henhold til Matrikkellova, vil 
formannskapet fatte endelig vedtak i saken. 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold 
I både Roan kommune og gamle Åfjord kommune har det vært arbeidet med å innføre 
vegadresser gjennom flere år. Selv om de aller fleste nå har fått en vegadresse, er 
dette et kontinuerlig arbeid. Nye boligfelt og hyttefelt blir bygd ut og det vil med ulike 
mellomrom bli behov for navn på nye veger.  
 
I henhold til «Kommunal forskrift om adresser til eiendommer og bygninger og om 
skilting i Åfjord kommune», er det formannskapet som vedtar adressenavn. Etter 
Matrikkellova §21 skal de som blir berørt av nye adressenavn ha mulighet til å uttale 
seg før endelig vedtak om adressenavn blir fattet. 
 
Formannskapet gjør i første omgang et foreløpig vedtak av adressenavnene. Disse vil 
så bli lagt ut til offentlig ettersyn på kommunens hjemmeside og kunngjort i Fosna-
Folket, Adresseavisen og på kommunens Facebook-side. Eventuelle innspill vil bli 
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2 

behandlet av navnekomiteen før de blir sendt over til Språkrådet for vurdering av 
skrivemåte i henhold til Stadnamnlova. Deretter vil formannskapet fatte endelig vedtak 
av adressenavnene. 
 
I denne omgang skal det vedtas navn på følgende veger: 
 

1) Veg i nytt boligfelt på Strand 

 
 
 

2) Veg i nytt hyttefelt ved Sandstad gård på Eidem 
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3) To veger i forbindelse med nytt boligfelt ved Åsmundvatnet 

 
 
 
Folkehelsevurdering 
Det er viktig å få på plass navn på veger og offisielle adresser slik at AMK og 
nødetatene lett finner fram til de aktuelle eiendommene. 
 
 
Administrasjonens vurdering 
Navnekomiteen hadde møte 9. juni 2020 og foreslår følgende navn: 
Nr. Forslag til 

navn 
Kommentar 

1 Leikplassen Veg i nytt boligfelt på Strand. Under 2. verdenskrig ble det innført 
forbud mot dans og offentlige sammenkomster. Det førte til at folk 
møttes på sletter i utmarka for å treffes og danse. Området hvor det 
nye boligfeltet ligger var et slikt samlingsted. 

2 Øvre Flatlia Veg i nytt hyttefelt ved Sandstad gård, Eidem. Vegen nedenfor heter 
Flatlia. 

3 Bekkaveien Veg fra Monstadvegen og inn i nytt boligfelt ved Åsmundvatnet. 
Navnet refereres til Hubekken. 

4 Bekkakroken Veg i nytt boligfelt ved Åsmundvatnet. Navnet refereres til Hubekken. 
 
 
 
Vedlegg 
1 Referat fra møte navnekomiteen 
2 Helge Bueng egnavn Strand  2020-06-12 
3 Innspill til vegnavn ved Åsmundvatnet - Magnhild Nesheim 
4 Åsmundvatnet boligfelt - Navnekomiteens forslag 
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Referat fra møte i navnekomiteen 

Dato: 9. juni kl. 11-12.30 

Til stede: Inga Moan, Terje By, Torunn Amundal, Reidar Moen, Helge Bueng (forlot møtet kl. 12), 
Trude Iversen Hårstad 

 

Det er behov for navn på 4 nye veger.  

1) Veg i hyttefelt ved Flatlia 

 
 
Komiteen kom med forslag om Øvre Flatlia. Forslaget var enstemmig. 
 

2) Veg i boligfelt på Strand 

 
 
Komiteen diskuterte flere forslag. Endte opp med forslag om Leikplassen. Forslaget var 
enstemmig. Helge Bueng kommer tilbake med begrunnelse/bakgrunn for navnet. 
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3) Veg fra Monstadvegen og inn i nytt boligfelt ved Åsmundvatnet og veg internt i boligfeltet 

 
 
Det er vanskelig å finne lokale stedsnavn i området som kan brukes som vegnavn. Hverken 
Asgeir Frønes eller Johan Ludvig Frønes har noen forslag. Navnekomiteen diskuterte flere 
forslag bl.a. bruk av dyrenavn og personnavn. Navnekomiteen ved Helge Bueng tar kontakt 
med Magnhild Nesheim for å høre om hun har kunnskap om lokale navn for området. 
Helge Bueng forlot møtet kl 12. De resterende medlemmene i navnekomiteen kom så med 
følgende forslag: 
Veg nr 3: Rådyrhaugen 
Veg nr. 4: Elgfaret 
 
Helge Bueng har i etterkant (12.06.2020) tatt kontakt og vil ha protokollført at han er uenig i 
begge forslagene. 
 
Navnekomiteen avventer eventuelle forslag fra Magnhild Nesheim før de kommer med 
endelig forslag på vegene i boligfeltet ved Åsmundvatnet. 
 
 
 
12.06.2020 
Trude Iversen Hårstad 
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Åfjord kommune
Vegnavnkomiteen
att: Trude Iversen Hårstad

FORSLAG NAVN NY VEG PÅ STRAND - 
Ref navnekomitemøte 9. juni 2020

I møtet foreslo jeg navnet «Leikplassen», 

Begrunnelse:

I jakten på gode vegnavn snakket jeg med Kåre Gotvassli, som foreslo navnet Branna-
kleiva. Han hadde intet annet navn på området.

Nå er det slik at Selnesveien 229 har matrikkelnavnet Brannakleiva Derfor er navnet etter 
min mening uaktuelt på det nye området.

Kåre Gotvassli fortalte imidlertid at stedet var brukt som samlingsplass til leik og dans 
under verdenskrig. Dette er interessesant.

Historien bak «Leikplasser»

Under andre verdenskrig ble det innført forbud mot dans og offentlige sammenkomster. 

Myndighetene begrunnelse var at dans ikke er bare uskyldig moro, men også en viktig 
møteplass.  Dette bekymret okkupasjonsmakten som ønsket kontroll når større mengder 
mennesker møttes.

Derfor ble det 4. oktober 1941 innført en nasjonal forordning der det ble forbudt med 
dans på offentlige steder. Det ble imidlertid full forvirring om hva slags  type dans dette 
forbudet omfattet. Lederen for Ordenspolitiet i Politidepartementet sendte derfor i mai 
1942 ut en presisering av hvilke typer dans som måtte regnes som lovlige, og da kun i regi 
av Noregs Ungdomslag. 

Tradisjonelle folkedanser var lov, mens moderne dans, som blant annet reinlender, vals, 
polka og masurka var forbudt. 

For å omgå forbudet, sølte folk sammen, helst på sletter i utmarka, for å treffes og for å 
danse.

Det finnes flere slike plasser i Åfjord, uten at det er gjort noe arbeid for å få en oversikt. 

Området som nå skal ha et vegnavn var et slikt samlingssted. Et navnløst område kan få 
et spenstig  navn,  samtidig som det forteller en historie fra en tid der rammene for folks 
frihet var annerledes enn idag.

Åfjord 12. juni 2020

Helge Bueng
sign

ROOTS IN FOSEN

ROOTS IN FOSEN • Joakim Brevolds allé 5 • 7170 Åfjord • Tlf 94 12 12 02 • helge@bueng.no • www.rootsinfosen.no 
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Hårstad Trude Iversen

Fra: Helge Kr. Bueng <helge@bueng.no>
Sendt: fredag 12. juni 2020 11:57
Til: Hårstad Trude Iversen; inga_moan@hotmail.com; ts.amundal@gmail.com; 

reidmo2@online.no; terjea-b@online.no
Emne: Fwd: Nye veinavn - boligfelt ved Åsmundvatnet

Hei. 
I dag kom et fyldig svar fra Magnhild Nesheim, som herved videresendes. 
Her er det mange god innspill. 
 
Kanskje de beste er Bekkaveien og Bekkakroken,  
 
Bekkaveien som navn på hovedveien fra Monstadveien og inn i feltet. På dn måten får vi løftet navnet på bekkefaret 
som tilførselsvegen går over.  Det kan gi tydelig og godt definert navn:  
 
Du kan sykle/gå/løpe/trille barnevogn fra Monstad via Bekkaveien, opp gangveien over Vassvolden til Frønes og 
derfra Årnesbrua inn til sentrum.  
 
Navnet innarbeides på rekordtid, hvis vi enes om det.  
 
Så kunne den andre vegstubben fått navnet  Bekkakroken. 
 
Begge gode navn etter min mening 
 
 
 
Hilsen 
Helge Bueng 
HELGE BUENG AS 
with  ROOTS IN FOSEN 
Tlf 94 12 12 02 
 
 
 
 
---------- Videresendt melding ---------- 
Fra: Magnhild Nesheim <magnhild.nesheim@gmail.com> 
Dato: 12. juni 2020 kl. 11.02.58 +02.00 
Emne: Nye veinavn - boligfelt ved Åsmundvatnet 
Til: helge@bueng.no 
Helge Bueng: 
Jeg viser til forespørsel om navneopplysninger i det aktuelle området ved Åsmundvatnet som skal ha nye veinavn.   
 
Det aktuelle feltet er innenfor det området jeg undersøkte i forbindelse med hovedoppgaven min Stadnamn i 
Åfjord.  Grensa for oppgaven gikk ved Hubekken. 
 
Dette er de navna jeg har registrert i feltet og nærmeste omegn fra muntlige heimelsmenn: 
 
- Munningen (munningen der Åsmundvatnet går ut i bekken) 
 
- Åsmundbekken 
- Åsmundstraumen 
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- Åsmundvasstraumen 
 
Alle disse gjelder den delen av Hubekken som er mellom vatnet og Monstadbukta. 
Fra 1734 er "Åsmundvannvannstrømmen" skriftfestet i en grenseoppgang. 
 
- Straumsnesset (der bekken gjør en krok) 
 
- Vassvollan (langs sørøstenden av Åsmundvatnet) 
- Vassvollbakkan (området innenfor Vassvollan) 
 
- Mellommarka (området innenfor Straumsnesset) 
 
- Frønesvollhaugen (i sørvestre del av det rødmerkede feltet) 
- Sommerfjøshaugen (i sørøstre del av det rødmerkede feltet) 
- Sommerfjøsbakkan (bakken nordover fra Sommerfjøshaugen) 
 
Jeg har ikke notert noe navn som dekker hele dette området vest for Åsmundvatnet, men det kan jo tenkes at det 
finnes.  
 
Bortsett fra at jeg gikk den nye veien fra Frønes og over langs Åsmundvatnet i fjor sommer, kan jeg ikke huske å ha 
vært i det aktuelle området. Baserer meg på muntlige heimelspersoner. 
 
Noen av de registrerte navna kunne vel være egnet til å lage nye veinavn. F.eks.: 
 
Relasjon til Hubekken/Åsmundvassbekken mv.: 
 
"Straumsnessveien"  (den vestre veien) 
"Bekkakroken" 
"Bekkaveien" 
"Munningsveien" (den østre veien) 
"Munningsbakkan" 
 
Foreslår ikke "Vassvollveien" eller Vassvollbakkan, da disse kunne passet bedre til den nye veien over til Frønes og 
det vil være misvisende.  
 
Relatert til marka: 
 
En kunne bruke de registrerte navna slik de er: 
 
Mellommarka (vestre del)   
Jf. boligfeltet Prestgårdslia - men jeg vet ikke om dette også er veiadressen. Mange steder er det ihvertfall slik. 
 
Sommerfjøsbakkan (østre del) 
Sommerfjøshaugen (østre del) 
 
Frønesvollhaugen (vestre del) 
 
En annen variant er: 
 
"Mellommarkveien" 
 
Det er ikke så lett å finne et felles navn på de to veiene. Men det kunne tenkes Østre bekkavei og Vestre bekkavei, 
eller lignende. 
 
Elles kan en også bruke navn på virksomhet som er eller har vært i området. 
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Dette er visst så langt jeg kommer med saken. Jeg håper disse navna og min "brainstorming" med forslag til mulige 
navn gir inspirasjon til det videre arbeidet med navna.  Det finnes sikkert flere muligheter. 
 
Hilsen 
Magnhild Nesheim 
 
.  
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Hårstad Trude Iversen

Fra: Terje By <terjea-b@online.no>
Sendt: søndag 14. juni 2020 12:45
Til: Hårstad Trude Iversen; helge@bueng.no; reidmo2@online.no; 

inga_moan@hotmail.com; Svein Amundal
Emne: Navnekomiteens forslag til veinavn i byggefeltet ved Åsmundvatnet

Hei 
Oppsummering etter mailutvekslinger de siste dagene. 
 
Først vil jeg si at Magnhild Nesheim hjalp oss veldig med sine innspill. Kanskje skulle vi brukt henne før? 
Så til navn på de to veiene: Bekkaveien som navn på hovedveien inn i feltet er det enighet om. Så er det litt dissens 
om den andre veistubben. Så vidt jeg kan se er det 3 som går for Bekkakroken på den andre veien, og 2 som har 
andre forslag. Da ser jeg ingen annen mulighet at her får flertallet bestemme. 
 
Så Trude: 
 Navnekomiteens forslag til de to veiene i det nye boligfeltet ved Åsmundvatnet er: 
1. Bekkaveien,som er å betrakte som hovedvei, den som da blir liggende nærmest dagens gangvei. 
2. Bekkakroken, den som går langs bekken der den gjør en stor krok til å begynne med. 
     Altså den veistubben som ligger lengst vest. 
 
Håper dette er til å leve med for alle. Så får vi avvente hva formannskapet bestemmer. 
 
Mvh 
Terje 
 
Sendt fra min iPad 
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